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SKRIFTLIG FRÅGA P-0588/06
från Enrico Letta (ALDE)
till kommissionen

Angående: Europaskolan Bryssel IV

Kommissionsledamot Kallas svar på min fråga P-4955/05 var undanglidande, intetsägande och 
ofullständigt.

När det gäller de kriterier som Europaskolornas styrelse antog den 25–26 oktober 2005 vore det 
intressant att veta hur de tolkas av kommissionen. Detta eftersom kommissionen både sitter med i 
styrgruppen för Bryssel IV, som inrättats av Europaskolornas generalsekreterare, och i 
Europaskolornas styrelse, som i april skall besluta vilka språksektioner som skall flyttas till 
Bryssel IV.

Kan kommissionen mot denna bakgrund informera om hur man tolkar kriterium C? Hur kan man med 
andra ord uppnå en korrekt geografisk fördelning av språksektionerna mellan de fyra skolorna i 
Bryssel? Vad föreslår kommissionen i detta avseende?

Hur tolkar kommissionen kriterium F? Kan kommissionen med andra ord ange vilka av de aktuella 
platserna som man – med tanke på Bryssels struktur och centrum och de fyra skolornas läge – anser 
vara centrala och vilka som man anser vara perifera?

Kan kommissionen även – när det gäller det optimala elevantalet per språksektion – ange vilken 
undergrupp till styrelsen (rör det sig måhända om styrgruppen för Bryssel IV?) som har 
rekommenderat att detta antal skall ligga mellan 300 och 700 elever? När gavs denna 
rekommendation och på grundval av vilka kriterier, med tanke på att styrelsen tidigare hade tänkt sig 
ett tak på 159 elever per språksektion?


